



FILM THROUGH ISRAEL'S EYES

THE GERMAN ISRAELI FILM
AND TELEVISION FESTIVAL
RETURNS TO HAMBURG

SEPTEMBER 8th & 9th 2019

Israeli films are the eyes and ears of
a new generation of film & TV makers.

SERET screens the best of them at
Metropolis Kino

MIT FREUNDLICHER
UNTERSTÜTZUNG VON



TO BOOK TICKETS AND FOR MORE INFORMATION
WWW.SERET-INTERNATIONAL.ORG



Sunday 8/9 19:00

THE UNORTHODOX

הבלתי רשמיים

Director and Writer: Eliran Malka
2018, 92 minutes, Drama/Comedy

The Unorthodox is a dramatic underdog story, filled with comic moments, about the founding of the ultra-orthodox political party named "Shas" in Jerusalem in the early 1980s.

With English subtitles

The Unorthodox ist die dramatische, mit Komik gespickte Geschichte über die Gründung der ultra-orthodoxen „Shas“ - Partei im Jerusalem der frühen 80er Jahre.
Mit englischen Untertiteln

Metropolis Kino

Kleine Theaterstraße 10, 20354 Hamburg. Tel: +49 40 342353

JÜDISCHER
FILMCLUB

Metropolis
KINO
BAR

KINEMATHEK Hamburg e.V.
Kommunales Kino METROPOLIS

SiR
HOTELS



Monday 9/9 19:00

SYNONYMS

חילים נרדפות

Director & Writer: Nadav Lapid
2019, 123 minutes, Drama

The film, by the very talented director Nadav Lapid, evolves around the notion of nationality - what does nationality mean when you don't want to belong to the country you were born and raised in?

The film is both funny and quirky, if at times a little incomprehensible.

It won the Golden Bear at the Berlin International film festival, 2019.

With German subtitles

Der Film des begabten Regisseurs Nadav Lapid dreht sich um den Begriff der Nationalität. Was bedeutet Nationalität, wenn du dem Land, in dem du geboren und aufgewachsen bist, nicht angehören willst? Der Film ist sowohl witzig und skurril, stellenweise auch kaum fassbar. „Synonyms“ gewann den Goldenen Bären beim International Filmfestival Berlin 2019.
Mit deutschen Untertiteln